
Referat af Halvvejsmøde i D7 

Onsdag, den 20. september 2017 kl. 19.00 

Odense Kultur-og Idrætshus, Stadionvej 50e, 5200 Odense V 

 

1. Velkomst 

Distriktsformanden bød de cirka tyve fremmødte velkommen og præsenterede de to nye medlemmer af 

sportsudvalget: Conny Twisttmann og Grethe Eriksen. Stinne Borges har valgt at trække sig, og dermed 

består sportsudvalget nu af Ann-Louise Jorck-Jorckston, Conny Twisttmann og Grethe Eriksen. 

 

2. Siden sidst i distrikt 7 

Alle distriktsmesterskaber er nu afviklet planmæssigt. Dog blev individuelt mesterskab for U21 og senior i 

spring i KER udsat cirka en måned grundet voldsomt regnvejr. 

 

3. Siden sidst i DRF 

To fra bestyrelsen har været med til formandsmøde her i Odense i sidste måned, hvor også den nye 

generalsekretær og sportschefen var med.  

DRF anbefalede fortsat at afholde ryttermærkeundervisning, selvom det at få licens i dag ikke længere 

kræver, at man har taget ryttermærker. 

Det blev påpeget kraftigt overfor DRF, at der mangler stildommere. Det er dog de enkelte disciplinudvalg, 

der er ansvarlige for uddannelse af disse. 

 

4. Halvvårsregnskab 

Kassereren gennemgik regnskabet for første halvår 2017, som udviser et overskud på cirka kr. 37.000 – der 

mangler dog at blive afregnet nogle kørselsudgifter for bestyrelsesmedlemmer.  

Pr. 30. juni 2017 er indestående i Sparekassen Fyn kr. 57.031.  

 

5. Stævner 2018/19 

Sportsudvalget gennemgik de nye retningslinier for stævneafvikling i D7. Se hjemmesiden under 

Stævner/Stævnearrangør. 

 

6. Eventuelt 

Distrikt 7 ønsker 70-års-reglen bragt op på repræsentantskabsmødet igen i 2018. 

Sportsudvalget præsenterede det ”nye” tidtagningsanlæg, som udlejes til distriktets klubber. 

Den nye kontingentstruktur, der træder i kraft fra 2018, blev diskuteret. 


